

Vejledning

# PLANTENÆRING

+

flydende

Directions

# PLANT NUTRITION

+

liquid

Anleitung

# PLANZENNAHRUNG

+

flüssig

Руководство

# PLANT NUTRITION

+

liquid



tropica®

# AQUACARE



## Состав

W/W% (Gew./Gew.%, P/P%):

N 1.34%, P 0.10%, K 1.03%, Mg 0.39%, S 0.91%, B 0.004%,

Cu 0.006%, Fe 0.07%, Mn 0.04%, Mo 0.002%, Zn 0.002%.

HEEDTA, DTPA, E123.

Min. temp. 5° C

Ver. 3.0

250 ml = 260 g

500 ml = 520 g

## РУССКИЙ

### PLANT NUTRITION + liquid - удобрение для водных растений

PLANT NUTRITION<sup>+</sup> liquid содержит все важные питательные вещества, необходимые для здоровья и хорошего роста Ваших растений. Продукт особенно подходит для аквариумов с густой растительностью и малым количеством рыб. Именно там растения испытывают недостаток азота (N) и фосфора (P), обычно поступающими с экскрементами рыб и остатками пищи. PLANT NUTRITION<sup>+</sup> liquid разработано для тех растений, которые преимущественно поглощают питательные вещества своими листьями, а не только корневой системой.

Дозирование : Откройте крышку дозатора и выдавите в него жидкость. Мы рекомендуем еженедельно вносить 5 мл на 50 л воды аквариума, но только если растения уже хорошо растут - их новые побеги становятся больше \длиннее\ более плотными, заметен активный пирлинг. Начните внесение с половины дозы, это поможет Вам избежать роста водорослей. Для достижения эффекта доза может быть увеличена или уменьшена. Частое внесение в малых количествах (например ежедневно) не только улучшит рост растений, но и уменьшит риск роста водорослей. Для получения эффекта растения должны быть уже активно растущими. При внесении нужно смешать удобрение с небольшим количеством воды из аквариума. Мы рекомендуем подмену минимум 25% воды в аквариуме раз в две недели. Если у Вас появятся вопросы, касающиеся использования и дозировки, то свяжитесь с Вашим диллером или поищите дополнительную информацию на сайте [www.tropica.com](http://www.tropica.com).

PLANT NUTRITION<sup>+</sup> liquid содержит азот (N) и фосфор (P). Вносите ту дозу которую смогут использовать растения, что бы избежать роста водорослей. При появлении признаков роста водорослей уменьшите дозу на 50 % и удвойте частоту подмен воды.

PLANT NUTRITION<sup>+</sup> liquid рекомендуется использовать вместе с продуктами Tropica PLANT SUBSTRATE и PLANT NUTRITION+ capsules, также входящими в серию продуктов AquaCare. Для получения дополнительной информации о линейке продуктов AquaCare обратитесь к сайту [www.tropica.com](http://www.tropica.com).

Не допускать попадания прямых солнечных лучей.

Хранить в недоступном для детей месте.

## ENGLISH

### PLANT NUTRITION + liquid – waterplant fertilisation

PLANT NUTRITION + liquid contains all the important nutrients needed for healthy and sustained plant growth. All aquarium plants can benefit from the product. PLANT NUTRITION + liquid is particularly suitable for aquariums with many plants in relation to the number of fish. Plants can lack nitrogen (N) and phosphorus (P) which otherwise would be supplied by fish excrement and food remnants. PLANT NUTRITION + liquid has been developed for plants which easily absorb nutrients from the water via leaves, as opposed to plants that obtain nutrition from the substrate via the roots.

Dosage : Unscrew the lid from the small chamber and press fertilizer up into the chamber. We recommend 5 mL per 50 L water each week where plants show strong growth – where shoots form and they become larger/longer/more compact. Where oxygen bubbles glide slowly across the leaves and the plants are luxuriant. Start with half dosage to avoid undesirable algae growth. The dosage can then be adjusted upwards or downwards until the required effect is achieved. Frequent dosages of PLANT NUTRITION + liquid (for example daily) in small amounts promotes plant growth (as opposed to algae growth). Plants are required to be in growth for the growth affect to be achieved. The fertiliser is mixed with a small amount of water from the aquarium before adding. We recommended that minimum 25 % of the aquarium water is changed every second week. If you have any questions relating to dosage of the fertiliser, please contact your dealer or search for more information on [www.tropica.com](http://www.tropica.com).

PLANT NUTRITION + liquid contains nitrogen (N) and phosphorus (P). Adjust the dosage to plant absorption rates to avoid undesirable algae growth. Where signs of algae growth develop, reduce the dosage by 50% and increase water changing frequency by 50 %.

PLANT NUTRITION + liquid is well suited to be used with Tropica's PLANT SUBSTRATE and PLANT NUTRITION + capsules , both part of the AquaCare series. For more information on PLANT NUTRITION + liquid and the AquaCare series, go to [www.tropica.com](http://www.tropica.com).

Do not expose the container to sunlight. Store inaccessible for children.